
Kartanon koulun Kärrytien yksikön oppilaskunnan hallituksen kokouksessa 17.9.2024 
käsiteltiin oppilaaksiottoalueen rajan poistamista Nastolan alueella. Kokouksessa oli 
paikalla 17 edustajaa eri luokilta. Heistä 15 kannatti rajan poistoa. Kaksi oppilasta haluaisi 
pitää rajan ennallaan. 

Rajan poistoa perusteltiin sillä, että koulumatka voisi lyhentyä, kun lähikoulu olisi se koulu, 
joka on oikeasti lähimpänä oppilasta. Oppilaat haluaisivat, että koulua saisi toivoa, jotta 
pääsisi kaverin kanssa samaan kouluun. 
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